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Številka:  9001-2/2018 
Datum:  22. 3. 2018 

 
 

Z A P I S N I K  
 

28. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  
ki je bila v četrtek, 22. marca 2018, ob 16. uri, v sejni dvorani Mestne občine  

Novo mesto, Glavni trg 7, Novo mesto, 
 
 
28. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 
Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji.  
 

Ugotovitev števila navzočih 
 

Župan je obvestil Občinski svet, da so svojo prisotnost na seji opravičili mag. Franc Bačar, Alojz 
Kobe in mag. Mojca Špec Potočar. Zamudo na sejo sta pred samo sejo najavila Borut Škerlj in 
dr. Janez Povh.  
 
V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
je župan ob 16.06 uri ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 21 članic in 
članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom in 
odločanjem.  
 
Naknadno so se seje udeležili še svetniki: Vesna Vesel (16.06), Matjaž Engel (16.10), Matjaž 
Smodiš (16.12) in Bojan Kekec (16.13) tako, da je bilo na seji prisotnih 25 članic in članov 
Občinskega sveta. 
  
a) Prisotne članice in člani občinskega sveta: 
mag. Miroslav Berger, Marko Dvornik, Matjaž Engel, Eva Filej Rudman, Stanislav Galič (do 
18.34), Alojz Golob (do 18.32), Boštjan Grobler, Dušan Kaplan, Bojan Kekec, Jasna Kos Plantan, 
Peter Kostrevc, Mateja Kovačič, dr. Milena Kramar Zupan, Uroš Lubej (do 18.46), Slavko Matko, 
Alenka Papež, mag. Mitja Sadek (do 18.46), Duško Smajek (do 18.46), Matjaž Smodiš (do 18.17), 
Marjanca Trščinar Antić, Bojan Tudija, Vesna Vesel, Jiří Volt (do 18.21), Martina Vrhovnik (do 
18.32) in mag. Adolf Zupan.  
 
Opravičeno odsotni člani Občinskega sveta:  

- mag. Franc Bačar,  
- Alojz Kobe, 
- mag. Mojca Špec Potočar. 

 
Zamudo prihoda na sejo sta najavila dr. Janez Povh in Borut Škerlj, ki pa se seje nista uspela 
udeležiti.  
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b) Prisotni predstavniki občinske uprave:  
- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Vida Čadonič Špelič, direktorica Občinske uprave,  
- Meta Retar, Vodja Kabineta župana, 
- dr. Jana Bolta Saje, Vodja Urada za družbene dejavnosti, 
- dr. Iztok Kovačič, Vodja Urada za prostor in razvoj,  
- Katarina Petan, Vodja Urada za finance in splošne zadeve,  
- Stanislava Bjelajac, vodja Oddelka za premoženjske zadeve,  
- Mojca Tavčar, vodja Oddelka za okolje in prostor,  
- Marko Drobnjak, Kabinet župana,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- mag. Nataša Jakopin, Kabinet župana,  
- Izidor Jerala, Oddelek za okolje in prostor, 
- mag. Jože Kobe, Oddelek za komunalne dejavnosti,  
- Urban Kramar, Kabinet župana, 
- Simona Pavlič, Oddelek za premoženjske zadeve,  
- Aleš Šurla, Urad za prostor in razvoj,  
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 
 

c) Ostali prisotni:  
- Gregor Klemenčič, direktor Komunale Novo mesto d. o. o., pri 9. točki dnevnega reda,   
- Gregor Vovko, predstavnik Cerod d.o.o., pri 7. točki dnevnega reda,   
- mag. Dušan Černe, predsednik Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto, pri 11. 

točki dnevnega reda, 
- Peter Geršič, Mestna občina Novo mesto,  
- predstavniki medijev in zainteresirane javnosti. 

 
Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 
občine Novo mesto.  
 
Župan je obvestil Občinski svet, da so bila naknadno na spletni strani pred sejo objavljena še 
naslednja gradiva: 

- poročila delovnih teles, 
- Poročilo župana,  
- Odlok o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne občine Novo 

mesto – sprememba. 
 

Pred sejo je bil na klop posredovan:     
− čistopis predloga dnevnega reda 28. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 

 
 

Določitev dnevnega reda 
 
I. 

Umik točk z dnevnega reda 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, ni imel predlogov za umik točke z dnevnega reda. 
 
Odbor za komunalo in promet ter Odbor za okolje in prostor sta na skupni seji sprejela sklep, da 
se Občinskemu svetu Mestne občine Novo mesto predlaga umik:  

- 12. točke: Presoja lokacij za umestitev javnega bazena v Novem mestu. 
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Župan, mag. Gregor Macedoni, je povzel razloge proti umiku 12. točke z dnevnega reda.  
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 561 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

ni sprejel  
 

predloga za umik 12. točke:  
Presoja lokacij za umestitev javnega bazena v Novem mestu 
z dnevnega reda 28. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.   

(5 ZA, 14 PROTI) 
 
 

II. 
Razširitev dnevnega reda 

 
Župan, mag. Gregor Macedoni, ni imel predloga za razširitev dnevnega reda z novimi točkami; 
prav tako ni bilo podanih predlogov za razširitev dnevnega reda s strani članic in članov 
Občinskega sveta.  
 
 

III. 
Celotni dnevni red 

V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je 
župan, mag. Gregor Macedoni, predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti. 
 
Prijav k razpravi ni bilo. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 

 
S K L E P, št. 562 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana brez razprave z večino glasov 
določil naslednji 

 
d n e v n i   r e d  

28. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 27. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
3. Predlog Odloka o javnih površinah Mestne občine Novo mesto - 1. obravnava 
4. Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta Graben/1 - 1. obravnava 
5. Predlog Sprememb in dopolnitev Občinskega lokacijskega načrta Gabrje - 1. obravnava 
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6. Predlog Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne 
občine Novo mesto - skrajšani postopek 
6.1   Predlog Odloka o spremembi odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih  

služb  dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave 
zemeljskega plina tarifnim odjemalcem - skrajšani postopek 

7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske javne 
službe zbiranja in prevoz komunalnih odpadkov in gospodarske javne službe 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju 
Mestne občine Novo mesto - skrajšani postopek 

8. Predlog zaključnega računa proračuna MO NM za leto 2017 
9. Seznanitev z letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2017 
10. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 

koncepta in o njihovih učinkih 
11. Premoženjsko - pravne zadeve 

11.1 Dopolnitev načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo  
mesto za leto 2018 – 2. dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem za leto 2018 

11.2  Poročilo o realizaciji Načrta  ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine  
Novo mesto za leto 2017 

11.3  Ukinitev javnega dobra na nepremičninah na območju Mestne občine Novo 
mesto 

12. Presoja lokacij za umestitev javnega bazena v Novem mestu 
13. Poročilo o stanju projekta Hidravlične izboljšave vodovodnega sistema Dolenjske  
14. Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu MO NM za leto 2017 

in plan dela za leto 2018 
15. Gradivi Nadzornega odbora 

15.1 Letno poročilo o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 
2017 

15.2 Dopolnitev letnega programa dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo 
mesto za leto 2018 

16. Predlogi sklepov za podelitev nagrad in priznanj Mestne občine Novo mesto za leto 
2017 

17. Kadrovske zadeve 
18. Poročilo župana 

 19. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta ter odgovori 
 (23 ZA, 0 PROTI) 

 
 

IV. 
Skrajšani postopek 

Župan, mag. Gregor Macedoni, je v skladu s 34. členom v povezavi z 91. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto predlagal obravnavo točk po skrajšanem postopku, 
in sicer za 6., 6.1. in 7. točko: 

6. Predlog Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne  
občine Novo mesto - skrajšani postopek 
6.1. Predlog Odloka o spremembi odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih  
služb dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave 
zemeljskega plina tarifnim odjemalcem - skrajšani postopek 
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske 
javne službe zbiranja in prevoz komunalnih odpadkov in gospodarske javne 
službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na 
območju Mestne občine Novo mesto - skrajšani postopek 
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Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
 
 

S K L E P, št. 563 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. in 91. člena Poslovnika Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto sprejel 
 
 

s k l e p  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo obravnaval gradiva pod 6., 6.1. in 7. točko: 
 

6. Predlog Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne  
občine Novo mesto - skrajšani postopek 
6.1. Predlog Odloka o spremembi odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih  
služb dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave 
zemeljskega plina tarifnim odjemalcem - skrajšani postopek 
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske 
javne službe zbiranja in prevoz komunalnih odpadkov in gospodarske javne 
službe odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na 
območju Mestne občine Novo mesto - skrajšani postopek 
 

po skrajšanem postopku. 
(25 ZA, 0 PROTI) 

 
 

V. 
Združitev obravnave točk 

Župan, mag. Gregor Macedoni, je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne 
občine Novo mesto predlagal združitev obravnave za naslednje sklope točk:  
- združitev obravnave točke 6. in podtočke 6.1.: 

6. Predlog Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne 
občine Novo mesto - skrajšani postopek, 
6.1. Predlog Odloka o spremembi odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih  služb  
dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave zemeljskega 
plina tarifnim odjemalcem - skrajšani postopek; 

- združitev obravnave obeh podtočk pri 15. točki: 15.1 in 15.2 (Gradivi Nadzornega odbora Mestne 
občine Novo mesto).  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 
 
 
 

S K L E P, št. 564 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto na predlog župana sprejel 

 
s k l e p 

o združitvi obravnave točk 
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Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo za naslednje sklope točk:  
- združitev obravnave točke 6. in podtočke 6.1.: 

6. Predlog Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju 
Mestne občine Novo mesto - skrajšani postopek, 
6.1. Predlog Odloka o spremembi odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih  
služb  dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave 
zemeljskega plina tarifnim odjemalcem - skrajšani postopek, 

- združitev obravnave obeh podtočk pri 15. točki: 15.1 in 15.2 (Gradivi Nadzornega odbora 
Mestne občine Novo mesto), 
dnevnega reda 28. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

(23 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 2. točki 
Potrditev zapisnika 27. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
Predlog zapisnika 27. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto z dne, 1. 2. 2018 
je bil objavljen na spletni strani.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.    
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 

 
 

S K L E P,  št. 565 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 
 

p o t r d i l 
 

zapisnik 27. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
z dne, 1. 2. 2018 v predloženi vsebini. 

(25 ZA, 2 PROTI) 
 
 
 
 

K 3. točki 
Predlog Odloka o javnih površinah Mestne občine Novo mesto - 1. obravnava 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročila s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor ter  
- poročilo Komisije za statut in poslovnik.  

 
Uvodno obrazložitev je podal župan, mag. Gregor Macedoni.   
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta  
obravnavala predlog Odloka o javnih površinah Mestne občine Novo mesto v prvi obravnavi. 



PREDLOG 

7 

 

 
Poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor je podal 
Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet. 
 
Poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik je podala Martina Vrhovnik, namestnica 
predsednice, ki je opozorila na sklep komisije, in sicer, da Komisija za statut in poslovnik 
posreduje naslednje predloge in pripombe k predlogu Odloka o javnih površinah Mestne občine 
Novo mesto v prvi obravnavi: 

- vsebina odloka naj se uredi bolj sistematično, in sicer tako, da se zaradi večje preglednosti 
vsebinsko loči urejanje zelenih površin in urejanje javnih površin;  

- v 10. členu odloka naj se doda, da bo kataster vodila Občinska uprava;  
- Občinska uprava naj najkasneje v roku 2 mesecev od sprejema Odloka o javnih površinah 

Mestne občine Novo mesto pripravi in posreduje Občinskemu svetu Mestne občine Novo 
mesto v sprejem uradno prečiščeno besedilo veljavnega Odloka o  gospodarskih javnih 
službah v Mestni občini Novo mesto. 

 
Po poročilu delovnih teles je župan odprl razpravo.  
 
Pri tej točki so razpravljali: Uroš Lubej (podpora predlogu; pričakuje natančnejši odgovor na očitke 
podjetja Trata s strani Občinske uprave); mag. Mitja Sadek (občani pričakujejo urejeno in zdravo 
mesto in okolje in njega kot občana ne zanima, kdo to izvaja; vprašanje: kakšne pesticide in 
herbicide se uporablja na javnih površinah); Mateja Kovačič (občani niso bili zadovoljni s tem, 
kako so bile javne površine urejene v zadnjih letih; izrazila podporo predlogu); mag. Adolf Zupan 
(pobuda, da se v začetku vsakega leta pripravi javno dostopen načrt vzdrževanja z navedbo 
lokacij in obsegom del). 
 
Pisne pripombe in predloge k predlogu Odloka o javnih površinah Mestne občine Novo mesto v 
prvi obravnavi je dne, 22. 3. 2018 podal Alojz Kobe, in so razvidne iz priloge k temu zapisniku.  
 
Na nekatera vprašanja iz razprave sta podala odgovor Gregor Klemenčič, direktor Komunale 
Novo mesto, d.o.o. in župan, mag. Gregor Macedoni, ki je odgovoril Urošu Lubeju, da zaradi 
elementov kaznivih dejanj ne bo odgovarjal na očitke podjetja Trata.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 566 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 

predlog  
 

Odloka o javnih površinah Mestne občine Novo mesto  
v prvi obravnavi.  

                                                    (22 ZA, 2 PROTI) 
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K 4. točki 
Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta Graben/1 – 1. obravnava 

 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročila s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor in 
- poročilo Odbora za gospodarstvo. 

 
Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na sejah  delovnih 
teles.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavala predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta Graben/1 – v prvi obravnavi.  
 
Poročili delovnih teles sta podala: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 
Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo.  
 
Mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo, je opozoril na sklep delovnega telesa, in 
sicer, da Odbor za gospodarstvo priporoča in podaja pobudo, da se v proračunu za leto 2019 
zagotovijo sredstva za ureditev peš poti in kolesarske poti na celotni trasi od mostu v Ločni do 
obravnavanega objekta ter v nadaljevanju, v ravninskem delu, do vasi Krka. 
 
Po poročilu delovnih teles je župan podal pojasnila na dodatni sklep Odbora za gospodarstvo in 
odprl razpravo.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 567 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil  

 
dopolnjen osnutek občinskega podrobnega prostorskega načrta  

Graben/1 v prvi obravnavi.  
 

2. 
Občina bo pripombe in predloge Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, podane na 
prvi obravnavi, obravnavala kot pripombe iz javne razgrnitve dopolnjenega osnutka 
prostorskega akta.  

                                                     (22 ZA, 0 PROTI) 
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K 5. točki 
Predlog Sprememb in dopolnitev Občinskega lokacijskega načrta Gabrje – 1. 

obravnava 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 

 
Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na seji delovnega 
telesa.  
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsedniku delovnega telesa, ki je 
obravnavalo predlog Sprememb in dopolnitev Občinskega lokacijskega načrta Gabrje v 1. 
obravnavi.  
 
Poročilo delovnega telesa je podal Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – 
poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, ki je 
opozoril na sklep delovnega telesa, in sicer, da bo Občina pripombe in predloge Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto ter delovnih teles, podane na prvi obravnavi, obravnavala kot 
pripombe iz javne razgrnitve dopolnjenega osnutka prostorskega akta. 

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 568 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil  

 
dopolnjen osnutek sprememb in dopolnitev občinskega lokacijskega načrta  

Gabrje-1 (SD OLN Gabrje-1) v prvi obravnavi. 
 

2. 
Pripombe in predlogi Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto se upoštevajo kot 
pripombe iz javne razgrnitve dopolnjenega osnutka prostorskega akta.  

(24 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 6. točki 
6. Predlog Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne 

občine Novo mesto - skrajšani postopek 
 

K 6.1. točki 
6.1. Predlog Odloka o spremembi odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih  

služb  dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in dobave 
zemeljskega plina tarifnim odjemalcem - skrajšani postopek 
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Pri določanju dnevnega reda je Občinski svet Mestne občine Novo mesto na podlagi 34. člena 
Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto sprejel sklep, da se o točki 6 in točki 
6.1. glasuje po skrajšanem postopku ter, da se opravi skupna obravnava točk 6 in 6.1..   
 
Gradivo za točko 6 in točko 6.1. je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem 
poslovniškem roku, pred sejo pa še sprememba gradiva k točki 6, in sicer na podlagi sklepov, ki 
so bili sprejeti na skupni seji Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 
 
Župan, mag. Gregor Macedoni, je uvodoma podal obrazložitev sprememb k točki 6: Predlog 
Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne občine Novo mesto - 
skrajšani postopek ter obrazložil razloge za sprejem predlaganih odlokov pod točko 6 in točko 
6.1.. Župan je tudi pojasnil, da je bil dodatni sklep k točki 6., ki je bil sprejet na skupni seji Odbora 
za komunalo in promet ter Odbora za okolje ter prostor, že realiziran, kar je razvidno iz naknadno 
objavljenega gradiva na spletni strani pod točko 6.. 
 
V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavala predlog Odloka o prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne 
občine Novo mesto - skrajšani postopek in predlog Odloka o spremembi odloka o izvajanju 
izbirnih gospodarskih javnih  služb  dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja in 
dobave zemeljskega plina tarifnim odjemalcem - skrajšani postopek, in sicer Odbor za komunalo 
in promet ter Odbor za okolje ter prostor ter Odbor za gospodarstvo.   
 
Poročili delovnih teles za točko 6. in točko 6.1. sta podala: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 
Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, ki je ugotovil, da je bil 
dodatni sklep k točki 6., sprejet na skupni seji delovnih teles (s katerim sta Odbor za okolje 
in prostor ter Odbor za komunalo in promet predlagala Občinskemu svetu Mestne občine 
Novo mesto, da Občinska uprava v zvezi s pojasnitvijo 3. odstavka 5. člena predloga 
odloka do seje Občinskega sveta pridobi dodatno informacijo od Eko sklada. V kolikor bo 
odgovor Eko sklada ugoden za zavezance, 3. odstavek 5. člena ostane v besedilu 
predloga odloka, v kolikor pa odgovor Eko sklada zavezance postavlja v slabši položaj, 
se 3. odstavek 5. člena črta) že realiziran;  

- mag. Adolf Zupan, poročilo Odbora za gospodarske zadeve.  
 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Pri točki 6. in točki 6.1. ni bilo vloženih amandmajev.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave s skupnim glasovanjem za točko 6. in 
točko 6.1. z večino glasov sprejel sklepa 
 
 
 

S K L E P, št. 569 
 
Občinski svet Mestne občine  Novo mesto je sprejel  
 

I. 
predlog odloka  

o  prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne občine Novo mesto 
v prvi obravnavi v predloženem besedilu.  

(24 ZA, 0 PROTI) 
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II.  
ODLOK  

o  prioritetni uporabi energentov za ogrevanje na območju Mestne občine Novo mesto 
v drugi obravnavi v predloženem besedilu. 

 (23 ZA / 0 PROTI) 
 

 
S K L E P, št. 570 

Občinski svet Mestne občine  Novo mesto je sprejel  
 

I. 
predlog odloka  

o spremembi Odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih služb  
dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja  

in dobave zemeljskega plina tarifnim odjemalcem 
v prvi obravnavi v predloženem besedilu. 

(24 ZA, 0 PROTI) 
 

II.  
ODLOK  

o spremembi Odloka o izvajanju izbirnih gospodarskih javnih služb  
dejavnosti sistemskega operaterja distribucijskega omrežja  

in dobave zemeljskega plina tarifnim odjemalcem 
v drugi obravnavi v predloženem besedilu. 

(23 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 7. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske javne 

službe zbiranja in prevoz komunalnih odpadkov in gospodarske javne službe odlaganja 
ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na območju Mestne občine 

Novo mesto - skrajšani postopek 
 
Na začetku seje je Občinski svet Mestne občine Novo mesto pri sprejemanju dnevnega reda na 
podlagi 91. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto sprejel sklep, da se 
o točki 7 glasuje po skrajšanem postopku.  
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 
sejo pa še poročili s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo Odbora za gospodarstvo,  
- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 

 
Uvodno obrazložitev je podal župan, mag. Gregor Macedoni, ki je pojasnil razloge za sprejem 
predlaganega odloka.  
 
Poročilo s sej delovnih teles sta podala: 

- mag. Adolf Zupan, predsednika Odbora za gospodarstvo,  
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 

Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 
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Pri tej točki ni bilo vloženih amandmajev.  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 
 

S K L E P, št. 571 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
  
I. 

predlog odloka  
o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske javne službe zbiranja in 

prevoza komunalnih odpadkov in gospodarske javne službe odlaganja ostankov 
predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov  

na območju Mestne občine Novo mesto  
v prvi obravnavi v predloženi vsebini. 

(25 ZA, 0 PROTI) 
 

II.  
ODLOK  

o spremembah in dopolnitvah Odloka o izvajanju gospodarske javne službe zbiranja in 
prevoza komunalnih odpadkov in gospodarske javne službe odlaganja ostankov 

predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov  
na območju Mestne občine Novo mesto  
v drugi obravnavi v predloženi vsebini. 

(24 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 8. točki 
Predlog zaključnega računa proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2017 

 
Gradivo je bilo v sedemdnevnem poslovniškem roku objavljeno na spletni strani občine, pred sejo 
pa še poročila delovnih teles, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 
- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, 
- poročilo Odbora za gospodarstvo, 
- poročilo Odbora za družbene dejavnosti, 
- poročilo Odbora za lokalno samoupravo.  

 
Uvodno obrazložitev sta podala župan, mag. Gregor Macedoni in Katarina Petan, vodja Urada za 
finance in splošne zadeve.   
 
Poročila s sej delovnih teles so podali: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance, 
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 

Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, 
- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo,  
- Dušan Kaplan, predsednik Odbora za družbene dejavnosti in 
- Stanislav Galič, predsednik Odbora za lokalno samoupravo.  
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Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 

 
 

S K L E P, št. 572 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je  
 

sprejel 
Zaključni račun proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2017 

v predloženi vsebini. 
(23 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 9. točki 
Seznanitev z letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2017 

 
Gradivo je bilo v poslovniškem roku objavljeno na spletni strani občine, pred sejo pa še poročili s 
seje delovnih teles: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo Odbora za družbene dejavnosti.  

 
Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali delovni telesi.  
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Dušan Kaplan, predsednik Odbora za družbene dejavnosti.  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 
 
 

S K L E P, št. 573 
 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

se je seznanil 
 

 z letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2017. 
 
 

II. 
Vrtcu Ciciban Novo mesto se ugotovljeni presežek odhodkov nad prihodki po 

zaključnem računu javnega zavoda za leto 2017 v znesku 35.381,00 EUR  
pokrije iz proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2018. 

(25 ZA, 0 PROTI) 
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K 10. točki 
Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta 

in o njihovih učinkih 
 

Gradivo je bilo v poslovniškem roku objavljeno na spletni strani občine, pred sejo pa še poročili s 
sej delovnih teles: 

- poročilo Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor in 
- poročilo Odbora za gospodarstvo.  

 
Uvodno obrazložitev sta podala Aleš Šurla, Urad za okolje in razvoj in župan, mag. Gregor 
Macedoni.   
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 
Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo. 
 

V razpravi je sodeloval Uroš Lubej; odgovor na vprašanje iz razprave je podal Aleš Šurla.  
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 574 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je  
 

seznanil  
 

z Letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta  
lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Novo mesto  

in njihovih učinkih. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 11. točki 
Premoženjsko – pravne zadeve 

 
11.1  Dopolnitev načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo  mesto 

za leto 2018 – 2. dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem za 
leto 2018 

11.2  Poročilo o realizaciji Načrta  ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine  
Novo mesto za leto 2017 

11.3  Ukinitev javnega dobra na nepremičninah na območju Mestne občine Novo 
mesto 
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K 11.1 točki 
Dopolnitev načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo  mesto za leto 

2018 – 2. dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem za leto 2018 
 
Gradivo je bilo v poslovniškem roku objavljeno na spletni strani občine, pred sejo pa še poročili s 
seje delovnih teles, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 

 
Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na seji delovnih 
teles.  
 
Poročilo s seje delovnega telesa sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 

Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor.  
 
Pri tej točki je razpravljal Peter Kostrevc (predlog, da Občinska uprava pred prodajo zemljišč v 
romskem naselju o tem obvesti krajevno skupnost). 
 
Odgovor na predlog iz razprave je podal župan, mag. Gregor Macedoni, in sicer, da bo Občinska 
uprava pred prodajo zemljišč v romskem naselju o tem obvestila krajevno skupnost.  

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 575 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 

 
dopolnitev  

Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto  
za leto 2018, in sicer 2. dopolnitev Načrta razpolaganja 

 z nepremičnim premoženjem za leto 2018. 
 (22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 11.2 točki 
Poročilo o realizaciji Načrta  ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine  Novo 

mesto za leto 2017 
 

Gradivo je bilo v poslovniškem roku objavljeno na spletni strani občine, pred sejo pa še poročili s 
seje delovnih teles, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 

 
Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, ker sta gradivo podrobno obravnavali delovni telesi.  
 
Poročilo s seje delovnega telesa sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
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- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 
Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor.  

 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  
 
 
 

S K L E P, št. 576 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je 
 

seznanil 
s poročilom o realizaciji 

     Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2017. 
 (22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 11.3 točki 
Ukinitev javnega dobra na nepremičninah na območju Mestne občine Novo mesto 

 
Gradivo je bilo v poslovniškem roku objavljeno na spletni strani občine, pred sejo pa še poročili s 
seje delovnih teles, in sicer: 

- poročilo Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 

 
Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na seji delovnih 
teles.  
 
Poročilo s seje delovnega telesa sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 

Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor.  
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi prejel  
 
 
 

S K L E P, št. 577 
 

Občinski svet Mestne občine Novo je sprejel  
 

sklep 
 

o ugotovitvi, da je Mestna občina Novo mesto lastnica nepremičnin  
katastrska občina 1458 Črešnjice parcela 2828/6 in katastrska občina 1455 Bršljin parcela 

1156/2  
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ter  
ukinitvi statusa javnega dobra na nepremičninah: 

- katastrska občina 1458 Črešnjice, parcela 2828/6 (ID 6573618),  
- katastrska občina 1493 Veliki Podljuben parcela 2103/7 (ID 6835808),  
- katastrska občina 1491 Lakovnice parcela 2348/4 (ID 6752223),  
- katastrska občina 1484 Šmihel pri Novem mestu parcela 1388/8 (ID 6470725), 
- katastrska občina 1481 Smolenja vas parcela 2189/24 (ID 6686698),  
- katastrska občina 1500 Dobindol parcela 4132/5 (ID 6705550),  
- katastrska občina 1489 Cerovec parcela 4596/9 (ID 6841739),  
- katastrska občina 1489 Cerovec parcela 4596/8 (ID 6841740),  
- katastrska občina 1455 Bršljin parcela 1156/2 (ID 6847384),  
- katastrska občina 1482 Ragovo parcela 290/34 (ID 6698016),  
- katastrska občina 1482 Ragovo parcela 1266/10 (ID 6698023)  
- katastrska občina 1483 Kandija parcela 358/16 (ID 6690693). 

(23 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 12. točki  
Presoja lokacij za umestitev javnega bazena v Novem mestu 

 
Na spletni strani občine je bilo v poslovniškem roku objavljeno gradivo, pred sejo pa še poročilo 
s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto pri določitvi dnevnega reda glede predloga Odbora za komunalo in 
promet ter Odbora za okolje in prostor, da se z dnevnega reda 28. seje umakne 12. točko: Presoja 
lokacij za umestitev javnega bazena v Novem mestu, razpravljal in glasoval ter sprejel sklep, da 
se ne sprejme predlog za umik 12. točke: Presoja lokacij za umestitev javnega bazena v Novem 
mestu z dnevnega reda 28. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bil podan s 
strani Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Izidor Jerala, Oddelek za okolje in prostor.  
 
Poročilo s seje delovnega telesa je podal Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in 
promet – poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, 
ki je opozoril na sklep Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, da se z 
dnevnega reda 28. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto umakne 12. točka: Presoja 
lokacij za umestitev javnega bazena v Novem mestu. 
 
Pri tej točki so v razpravi sodelovali: Jasna Kos Plantan (podpora predlogu), mag. Mitja Sadek 
(pohvala občini; se ne strinja z lokacijo v Češči vasi, zato predlog, da se ponovno preveri vse 
lokacije), Marko Dvornik (projekt bo velik doprinos občini), Bojan Kekec (primerna lokacija; se 
zavzema za 50 m bazen), Jiří Volt (podpora predlogu; zavzema se za 50 m bazen), Marjanca 
Trščinar Antić (podpora predlogu), Stanislav Galič (odločitev glede lokacije bazena prepušča 
stroki; zavzema se za 50 m bazen), Boštjan Grobler (izpostavil turistični značaj bazena), Uroš 
Lubej (glede lokacije predlaga center mesta in se zavzema za 25 m bazen), Vesna Vesel 
(podpora predlogu glede lokacije v Češči vasi), mag. Miroslav Berger (podpora predlogu, ne vidi 
primerne lokacije v mestu), Bojan Tudija (podpora predlogu), Peter Kostrevc (podpora predlogu), 
Mateja Kovačič (podpora predlogu; zavzema se za 50 m bazen), Dušan Kaplan (podpora 
predlogu; zavzema se za 50 m bazen), Slavko Matko.  
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Na nekatera vprašanja iz razprave je odgovoril župan, mag. Gregor Macedoni. 
 
Z repliko je sodeloval Boštjan Grobler.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po razpravi sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 578 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval 
 

variante lokacije umestitve javnega bazena v Novem mestu in potrdil lokacijo izgradnje 
javnega bazena na območju Športnega parka Češča vas. 

 
2. 

Občinsko upravo se zadolži, da za izbrano lokacijo pripravi bolj natančno ekonomsko 
vrednotenje 25 in 50 metrskega bazena in pripravi predlog programov za pripravo OPPN 
Športni park Češča vas.  

                                              (19 ZA / 2 PROTI) 
 
 
 
 

K 13. točki 
Poročilo o stanju projekta Hidravlične izboljšave vodovodnega sistema Dolenjske 

 
Na spletni strani občine je bilo v poslovniškem roku objavljeno gradivo, pred sejo pa še poročilo 
s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 
 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavani na seji 
delovnega telesa.  
 
Poročilo s seje delovnega telesa je podal Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in 
promet – poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 
 
 

S K L E P, št. 579 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je  
 

seznanil 
 

s Poročilom o realizaciji projekta »Hidravlične izboljšave vodovodnega sistema 
na območju osrednje Dolenjske«, na dan 10. 3. 2018 

(22 ZA, 0 PROTI) 
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K 14. točki 
Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Novo 

mesto za leto 2017 in plan dela za leto 2018 
 

Na spletni strani občine je bilo v poslovniškem roku objavljeno gradivo, pred sejo pa še poročili 
delovnih teles: 

- poročilo s skupne seje Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor in 
- poročilo Odbora za družbene dejavnosti.  

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Poročilo s seje delovnih teles sta podala: 

- Peter Kostrevc, predsednik Odbora za komunalo in promet – poročilo s skupne seje 
Odbora za komunalo in promet ter Odbora za okolje in prostor, 

- Dušan Kapla, predsednik Odbora za družbene dejavnosti.  
 
Pri tej točki je razpravljala Marjanca Trščinar Antić. 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 

 
 
 

S K L E P, št. 580 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je 
 

seznanil  
 

s Poročilom o delu  
Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Mestne občine Novo mesto  

za leto 2017 in Planom dela za leto 2018. 
(22 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 15. točki 
Gradivi Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 

 
15.1  Letno poročilo o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 

2017 
15.2 Dopolnitev letnega programa dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo 

mesto za leto 2018 
 

Na začetku seje je Občinski svet Mestne občine Novo mesto pri sprejemanju dnevnega reda na 
podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto sprejel sklep, da se 
opravi skupna obravnava podtočk 15.1 in 15. 2 pri 15. točki dnevnega reda 28. seje Občinskega 
sveta Mestne občine Novo mesto.  
 
Na spletni strani občine je bilo v poslovniškem roku objavljeno gradivo. 
 
Gradiv Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto delovna telesa niso obravnavala.  
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Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna.  
 
Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 581 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je 
 

seznanil  
 

z Letnim poročilom o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za leto 2017 in 
Dopolnitvijo letnega programa dela Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto za 

leto 2018.  
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 

 
 

K 16. točki 
Predlogi sklepov za podelitev nagrad in priznanj Mestne občine Novo mesto za leto 2017 

 
Gradivo Komisije za priznanja in nagrade je bilo v poslovniškem roku objavljeno na spletni strani 
Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal Bojan Kekec, predsednik Komisije za priznanja in 
nagrade, ki je Občinski svet Mestne občine Novo mesto seznanil tudi s sklepom komisije o višini 
denarnih nagrad, in sicer, da višina posamezne denarne nagrade za leto 2017 (nagrada Mestne 
občine Novo mesto in Trdinova nagrada) znaša dve povprečni bruto plači v Republiki Sloveniji za 
preteklo leto za posamezno denarno nagrado.  
  
Ker pri tej točki ni bilo prijav k razpravi, je župan mag. Gregor Macedoni prešel h glasovanju in 
predlagal skupno glasovanje za vse predloge, čemur ni nasprotoval nihče od članov Občinskega 
sveta.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave z večino glasov s skupnim 
glasovanjem sprejel (22 ZA, 0 PROTI) naslednje sklepe:  
 
 
 

S K L E P, št. 582 
 

Sklep  
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2017 
 

Nagrado Mestne občine Novo mesto za leto 2017  
prejme 
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Iztok Gradecki 
za pomembne trajne uspehe na področju kardiologije in osveščanja prebivalcev o pomenu in 

načinu zdravega življenja. 
 
 
 

S K L E P, št. 583 
 

Sklep  
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2017 
 

Nagrado Mestne občine Novo mesto za leto 2017  
prejme 

 
Frančiška Danica Pavlin 

za dolgoletno požrtvovalno delo na področju rejništva, krvodajalstva in prostovoljstva. 
 
 
 

S K L E  P, št. 584 
 

Sklep  
o podelitvi nagrade Mestne občine Novo mesto 

za leto 2017 
 

Nagrado Mestne občine Novo mesto za leto 2017 
 prejme 

 
Janez Štrukelj  

za 50-letno delo v novomeškem in slovenskem rokometu, za delo v civilni zaščiti in 
pirotehniki ter za aktivno sodelovanje v vojni za osamosvojitev Slovenije. 

 
 
 

S K L E P, št. 585 
 

Sklep  
o podelitvi Trdinove nagrade  

za leto 2017 
 

Trdinovo nagrado za leto 2017  
prejme 

 
Ana Marija Kozlevčar 

za dolgoletna prizadevanja in uspehe na prosvetnem in humanitarnem področju ter na 
področju socializacije Romov. 

 
 
 
 



PREDLOG 

22 

 

S K L E P, št. 586 
 

Sklep  
o podelitvi Trdinove nagrade  

za leto 2017 
 

Trdinovo nagrado za leto 2017  
Prejme 

 
Aleš Makovac 

za uspehe na glasbenem področju.  
 
 
 

S K L E P, št. 587 
 

Sklep  
o podelitvi grba Mestne občine Novo mesto 

za leto 2017 
 

Grb Mestne občine Novo mesto za leto 2017 
prejme 

 
mag. Andrej Šikovec 

za razvoj novih pristopov na področju žilne kirurgije in za pomemben prispevek h kakovosti 
zdravstva na Dolenjskem. 

 
 
 

S K L E P, št. 588 
 

Sklep  
o podelitvi grba Mestne občine Novo mesto 

za leto 2017 
 

Grb Mestne občine Novo mesto za leto 2017 
prejme 

 
Pihalni orkester Krka 

za visoko kakovost glasbene produkcije, kulturno vzgojo in inovativne pristope na področju 
instrumentalne. 

 
 
 

S K L E P, št. 589 
 

Sklep  
o podelitvi grba Mestne občine Novo mesto 

za leto 2017 
 

Grb Mestne občine Novo mesto za leto 2017 
prejme 
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Založba Goga 
za pomemben doprinos k slovenski književnosti in prepoznavnosti Novega mesta v Sloveniji in 

tujini ter za organizacijo kakovostnih kulturnih dogodkov v lokalnem okolju. 
 
 
 

S K L E P, št. 590 
 

Sklep  
o višini denarnih nagrad  

 
Višina posamezne denarne nagrade za leto 2017 

(nagrada Mestne občine Novo mesto in Trdinova nagrada)  
znaša dve povprečni bruto plači v Republiki Sloveniji za preteklo leto 

za posamezno denarno nagrado.  
 
 
 
 

K 17. točki 
Kadrovske zadeve 

 
17.1.    Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega  zavoda 

Vrtec Ciciban Novo mesto  
17.2.   Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega predstavnika Mestne občine Novo 

mesto v svet javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto  
17.3.   Predlog sklepa o imenovanju predstavnika Mestne občine Novo mesto v svet 

javnega zavoda Dijaški in študentski dom Novo mesto 
17.4.    Mnenje h kandidaturam za imenovanje ravnateljice/ravnatelja Osnovne šole Center 
17.5.   Mnenje o kandidatih za ravnatelja Srednje strojne šole na Šolskem centru Novo 

mesto  
17.6.     Mnenje o kandidatih za ravnatelja Srednje zdravstvene in kemijske šole na Šolskem 

centru Novo mesto  
17.7.    Informacija o izstopu svetnice iz svetniške skupine SMC 
 
 
 

K 17.1 podtočki 
Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega  zavoda Vrtec 

Ciciban Novo mesto 
 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  
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S K L E P, št. 591 
 

Sklep 
o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega zavoda 

Vrtec Ciciban Novo mesto 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

i m e n u j e 
 

Janeza Bauerja, 
Dušana Kaplana, 

Marjetko Kastrevc, 
 

za predstavnike ustanovitelja v svetu javnega zavoda  
 Vrtec Ciciban Novo mesto 

za mandatno obdobje štirih let. 
(20 ZA / 0 PROTI) 
 
 
 
K 17.2 podtočki  

Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega predstavnika Mestne občine Novo mesto v 
svet javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto 

 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  
 
 
 

S K L E P, št. 592 
 

S k l e p  
o prenehanju mandata in imenovanju nadomestnega predstavnika  

Mestne občine Novo mesto v Svet javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto  
 

I. 
Sandiju Vidicu je z dnem, 5. 3. 2018 prenehal mandat predstavnika Mestne občine Novo 
mesto v Svetu javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto zaradi odstopa.  
 

II. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

                   i m e n u j e 
                dr. Vido Čadonič Špelič, 
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              za nadomestno predstavnico Mestne občine Novo mesto 
            v Svetu javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto  

             do izteka mandata Svetu zavoda. 
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

K 17.3 podtočki  
Predlog sklepa o imenovanju predstavnika Mestne občine Novo mesto v svet javnega 

zavoda Dijaški in študentski dom Novo mesto 
 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  
 
 
 

S K L E P, št. 593 
 

S k l e p 
o imenovanju predstavnika Mestne občine Novo mesto 

v Svet javnega zavoda Dijaški in študentski dom Novo mesto 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

i m e n u j e 
Marjana Hribarja 

 
za predstavnika Mestne občine Novo mesto 

v Svet javnega zavoda Dijaški in študentski dom Novo mesto 
za mandatno dobo štirih let. 

(20 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 

K 17.4 podtočki  
Mnenje h kandidaturam za imenovanje ravnateljice/ravnatelja Osnovne šole Center 

 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  
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S K L E P, št. 594 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 
 

pozitivno mnenje o  
 

Marti Pavlin in 
Simoni Smuk, 

 
kandidatkah za ravnateljico / ravnatelja  

Osnovne šole Center, 
ki izpolnjujeta formalne pogoje iz razpisa  

za zasedbo razpisanega delovnega mesta. 
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 17.5 podtočki  
Mnenje o kandidatih za ravnatelja Srednje strojne šole na Šolskem centru Novo mesto 

 
Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  
 
 
 

SKLEP, št. 595 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 
 

pozitivno mnenje o 
 

Sebastijanu Brežnjaku in 
Aniti Vidic, 

 
kandidatih za delovno mesto ravnatelja / ravnateljice  
Srednje strojne šole na Šolskem centru Novo mesto, 

ki izpolnjujeta pogoje razpisa.  
(23 ZA, 0 PROTI) 
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K 17.6 podtočki  
Mnenje o kandidatih za ravnatelja Srednje zdravstvene in kemijske šole na Šolskem 

centru Novo mesto 
 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  
 
 
 

SKLEP, št. 596 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 
 

pozitivno mnenje o 
mag. Monji Pust in 

Damjani Papež, 
 

kandidatkah za delovno mesto ravnatelja / ravnateljice  
Srednje zdravstvene in kemijske šole na Šolskem centru Novo mesto, 

ki izpolnjujeta pogoje razpisa.  
(20 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 

 
K 17.7 podtočki  

Informacija o izstopu svetnice iz svetniške skupine SMC 
 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 
objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred sejo.   
 
Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja. 
 
Pri tej točki ni bilo razprave.  
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  

 
 
 

SKLEP, št. 597 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto  
 

se je seznanil 
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z izstopom svetnice Mateje Kovačič iz svetniške skupine  
Stranka modernega centra v Občinskem svetu Mestne občine Novo mesto. 

(19 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 18. točki 
Poročilo župana 

 
Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto pred 
sejo.  
 
Ustno poročilo pri tej točki je na seji podal župan mag. Gregor Macedoni.  
 
Občinski svet Mestne občina Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 
seznanil 

 
s poročilom župana o realizaciji sklepov občinskega sveta in aktivnostih Mestne občine 

Novo mesto. 
 
 
 
 
 

K 19. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 
I.  

Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in članov 
Občinskega sveta, podane na 27. seji Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto: 
 

vprašanja in pobude: 
 

9001-1/2018 – 466 
 

Poimenovanje avtobusnih postajališč in urejenost le-teh 

9001-1/2018 - 467 
 

Zapora ceste v Črmošnjicah 
 

9001-1/2018 - 468 
 

Zanemarjenost in poraslost z ambrozijo na privatnih zemljiščih 
 

9001-1/2018 - 469 
 

Ureditev cestnega priključka (pogrezanje tal) iz smeri Stopič na 
regionalno cesto v Črmošnjicah 

9001-1/2018 - 470 
 

Dostop na delovišče za gradnjo novih blokov v Mrzli dolini 

9001-1/2018 - 471 
 

Pomoč pri iskanju bivalnih prostorov 
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9001-1/2018 - 472 
 

Sprejem pravne podlage za zaščito spomenikov na pokopališčih 

9001-1/2018 - 473 
 

Sterilizacija in kastracija mačk v Mestni občini Novo mesto   

9001-1/2018 - 474 
 

Poškodovanje drevoreda ob Zagrebški cesti 
                      

9001-1/2018 - 475 
 

Pobuda za prostorsko aplikacijo za podajanje prostorskih pobud 
s strani občanov 

9001-1/2018 - 476 
 

Odstranitev ksenofobnih grafitov in odpravljanje posledic 
vandalizma          
 

9001-1/2018 - 477 
 

Pozabljena polovica Novega mesta: poimenovanje ulic po 
ženskah                                                                           

9001-1/2018 - 478 
 

Uporaba primernejšega termina za "srednjeveški" tlak na 
Glavnem trgu, najdenem v arheoloških izkopavanjih ob prenovi 
mestnega jedra 

9001-1/2018 - 479 
 

Popravek napake v vsebini besedila na informacijski tabli pri 
objektu stare Gimnazije Novo mesto 

9001-1/2018 - 480 
 

Informacija o poteku izgradnje 3. razvojne osi na naslednji seji 
OS MO NM 

9001-1/2018 - 481 
 

Poslovna cona Cikava 

9001-1/2018 - 482 
 

Izvajanje strategije turizma in izvajanje strategije razvoja občine 

9001-1/2018 - 483 
 

Ustrezna označitev mestnega pokopališča Srebrniče  

9001-1/2018 - 484 
 

Nadomestna gradnja - Novi trg (območje stare steklene stavbe 
občine) 

9001-1/2018 - 485 
 

Avtobusna postaja 

9001-1/2018 - 486 
 

Brv Irča vas 
 

9001-1/2018 - 487 
 

Priprava gradiv za obravnavo na seji OS in delovnih telesih - 
nedvoumno prikazovanje sprememb gradiva med prvo in drugo 
obravnavo  

9001-1/2018 - 488 
 

Hidravlične izboljšave vodovodnega sistema 

9001-1/2018 - 489 
 

Metodologija za oblikovanje cen za nakup zemljišč za potrebe 
občine in prodajo občinskih zemljišč 

9001-1/2018 - 490 
 

Vzdrževanje ceste v Čremošnjicah pri Stopičah 
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II. 
 

Članice in člani Občinskega sveta so na 28. seji Občinskega sveta, dne 22. 3. 2018 podali 
naslednje pobude in vprašanja:  
 

1. 

mag. Adolf Zupan 
9001-2/2018 - 491 

(ustna pobuda) 

 
Določitev lokacije za izvajanje sejemske dejavnosti 
V imenu Odbora za gospodarstvo pobuda, da se poišče 
ustrezna lokacija za izvajanje sejemske dejavnosti, ki bo 
prometno in prostorsko ustrezna. 
Obrazložitev: ob nedavnem sejmu ob Qulandii so se 
pojavljale različne organizacijske težave, predvsem pa ni 
bilo poskrbljeno za ustrezno utrditev tal, stoječa voda, ipd., 
zato pobuda, da se določi ustrezen prostor za organiziranje 
sejemskih in podobnih dejavnosti.   

2. 

mag. Adolf Zupan 
9001-2/2018 - 492 

(ustno vprašanje in pobuda) 

 
Ureditev stanovanjskega naselja po sistemu varovanih 
stanovanj z mobilnimi hiškami Adria 
V medijih je bilo zaslediti, da ima podjetje Adria mobil 
namen urediti stanovanjsko naselje po sistemu varovanih 
stanovanj z mobilnimi hišicami Adria, vendar nima 
ustreznega sogovornika na strani občine. 
Vprašanje, ali je to res in pobuda, da se občina do tega 
opredeli. 

3. 

Dušan Kaplan 
9001-2/2018 - 493 

(ustno in pisno vprašanje) 

 
Dokončna ureditev prometa na Westrovi ulici 
Vprašanje, kakšne načrte ima občina Novo mesto s to cesto 
oziroma javno potjo in kdaj lahko prebivalci Westrove ulice 
in ostali krajani pričakujemo dokončno ureditev tega 
prometnega »zmazka«? Je morda kje razgrnjen načrt te 
ureditve, ki bi ga bilo možno pogledati? 
Pred več kot enim letom (24.12.2016) je občina podrla 
kapelico na Westrovi ulici in postavila novo nedaleč stran. 
Takrat se je zelo mudilo podreti kapelico, zdaj pa se v 
daljšem časovnem obdobju ni zgodilo ničesar, razen 
poslabšanja prometne urejenosti. Promet je gostejši, cesto 
zdaj uporabljajo tako avtobusi kot težki tovornjaki (ob času 
športnih dni in izletov v Šolskem centru tudi do 15 
avtobusov dnevno), ovinek na mestu, kjer je stala kapelica, 
je izredno nevaren; marsikdo sploh ne zmanjša hitrosti, 
posledično je prehod za pešce na tem mestu postal smrtno 
nevaren.                                                            

4. 

doc. dr. Milena Kramar 
Zupan 

9001-2/2018 - 494 
(ustna pobuda) 

 
Pobuda za spremembo - podaljšanje delovnega časa 
vrtca v popoldanskem času 
Pobuda za spremembo - podaljšanje delovnega časa vrtca 
v popoldanskem času. 
Veliko zaposlenih staršev v zdravstvu (bolnica, zdravstveni 
dom), bankah in ostalih dejavnostih ima delovne čase tudi 
popoldne, po 15., 16. uri in v tem času je velika težava z 
varstvom njihovih otrok, ko se vrtci zaprejo. Potrebno bi bilo 
zagotoviti varstvo teh otrok v vrtcu tudi v popoldanski 
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izmeni, zato pobuda, da občina pristopi k reševanju te  
težave. 

5. 

Slavko Matko 
9001-2/2018 - 495 

(ustna pobuda) 

 
Vzdrževanje območja Šumeči potok - izhodišče na 
Gorjance 
Območje Šumečega potoka, ki je izhodišče izletnikov na 
Gorjance, je pozimi nespluženo in poleti neurejeno, zato 
pobuda, da se med občino in KS doseže dogovor, kdo bo 
za to območje skrbel in ga vzdrževal, lahko tudi KS. 
V bližini je tudi mostiček ob dveh hišah, ki ga že močno 
spodjeda struga potoka in predstavlja nevarnost tako za 
objekta kot tudi za stanovalce, zato bi bilo potrebno 
prioritetno pristopiti k sanaciji tega mostička, ki se bo 
sčasoma sam podrl, ter zemljišča ob strugi. 

6. 

mag. Miroslav Berger 
9001-2/2018 - 496 

(ustna pobuda) 

 
Razširitev ceste na Grabnu proti vasi Krka za ureditev 
peš in kolesarske poti 
Pobuda, da občina z minimalnimi posegi razširi obstoječo 
cesto na območju Grabna (od ločenskega mostu do vasi 
Krka) za potrebe peš in kolesarske poti. 
Na tej cesti je velika frekvenca pešcev in kolesarjev, poleg 
gostega prometa, sama cesta brez pločnika in kolesarske 
steze pa je zelo nevarna, zato pobuda, da občina takoj 
pristopi k minimalni razširitvi ceste, še pred izvedbo OPPN 
Graben in pozneje tudi predvidene izgradnje 3. razvojne osi 
- avtocesta. 

7. 

Uroš Lubej 
9001-2/2018 - 497 

(ustna pobuda) 

 
Integracija žensk (»pozabljene polovice Novega 
mesta«) v javni prostor 
Novo mesto se nahaja pred zgodovinsko prenovo 
mestnega jedra. Toda obstaja realna nevarnost, da bo 
ponovno narejena velika zgodovinska napaka. Glede na 
obstoječe načrte Mestne občine Novo mesto bo namreč tudi 
pri tem projektu prišlo do izrinjanja polovice prebivalstva iz 
javnega prostora. Pri načrtovanih usmeritvah za javno 
plastiko se namreč od več kot 20 predvidenih novih kipov 
zgolj eden namenja ženski: in sicer upodobitvi Pie Mlakar v 
skupni skulpturi z njenim možem Pinom. Ob tem ni odveč 
ponovno opozoriti na žalostno dejstvo, da sta zgolj dve od 
192 ulic poimenovani po ženskah.  
Ta problem je naslovil projekt »Pozabljena polovica Novega 
mesta«. V projektu sodelujejo tri društva (Društvo za 
razvijanje prostovoljnega dela, Založba GOGA in Društvo 
Est=etika) in Mestna občina Novo mesto. Pripravili so 
projekt sprehajalnih poti, ki bodo obeležene s plastikami 12 
pomembnih žensk iz novomeške zgodovine. Sprehajalne 
poti se delno navezujejo tudi na zgodovinsko mestno jedro.  
Ker je konservatorski načrt očitno povsem spregledal vlogo 
žensk  v novomeški zgodovini in ker imamo hkrati izdelan 
načrt, kako ženske vrniti v javni prostor, dajem pobudo, da 
se konservatorski načrt – zgolj v tistem delu, ki se nanaša 
na javno plastiko – ponovno odpre v javno razpravo. Cilj 
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ponovne javne razprave je, ženske tudi v mestnem jedru 
dobijo vlogo, ki si jo zaslužijo.                            

8. 

Alojz Kobe 
9001-2/2018 - 498 
(pisno vprašanje) 

 
Hidravlične izboljšave vodovodnega sistema 
Na skupni seji odborov za okolje in prostor ter komunalo in 
promet je bilo ob obravnavi POROČILA O REALIZACIJI 
PROJEKTA HIDRAVLIČNA IZBOLJŠAVA 
VODOVODNEGA SISTEMA NA OBMOČJU OSREDNJE 
DOLENJSKE NA DAN 10. 3. 2018, ob vprašanju o razlogih 
za povečanje vrednosti pogodbe za dodatnih 1.587.034,18 
EUR, brez DDV, pojasnjeno, da so temu krivi slabo izdelani 
projekti.  
Povečanje pogodbene vrednosti je bilo tudi pri izgradnji 
vodarn.  
Vprašanja:  
− koliko je stala investicijsko tehnična dokumentacija za 

projekt vodarn,  
− koliko je stala investicijsko tehnična dokumentacija za 

hidravlične izboljšave vodovodnega sistema,  
− kdo je bil dolžen pregledati projekte in jih potrditi.  
− glede na navedbo, da so projekti slabi; ali so bile 

vnovčene garancija za dobro izvedbo del pri izdelani 
dokumentaciji, 

− v začetku leta 2017 sem prejel odgovor, da je postopek 
za odobritev dodatnih sredstev za vodarne v zaključni 
fazi. Odgovora o tem, kdaj so bila nakazana dodatna 
evropska sredstva nisem prejel. So bila nakazana ali ne?  

− iz poročila je razvidno da postopek za odločitve o podpori 
za dodatna sredstva še poteka. Kdo bo do potrditve 
financiral projekt?  

− ali ocenjujete, da se bo do zaključka projekta vrednost 
pogodbe še povečala in za koliko  

− v poročilu je navedeno, da je okvirni terminski plan za 
zaključek gradnje cevovodov in vodohramov marec 2018. 
Kolikšna ja trenutna realizacija projekta, ali so bila 
zaprošena podaljšanja rokov za izgradnjo, ali so bila 
podaljšanja rokov odobrena, kdaj je realno predviden 
zaključek projekta ? 

                                 

9. 

Alojz Kobe 
9001-2/2018 - 499 

(pisno vprašanje in pobuca) 

 
Rekonstrukcija Glavnega trga 
Pobuda 
Glede na to, da je rekonstrukcija Glavnega trga eden 
največjih projektov v občini, predlagam, da se podobno kot 
za hidravlične izboljšave vodovodnega sistema, na vsaki 
seji Občinskega sveta poroča o realizaciji projekta.  
Vprašanje:  
- kolikšna je pogodbena vrednost celotnega projekta,  
- kolikšen je delež sofinanciranja države in Evrope,  
- višina realizacije projekta,  
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- koliko sofinancerskih sredstev je občina že prejela od 
države in Evrope,  

- kdaj je predviden zaključek projekta?             
 
 
Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  
 
Župan je članice in člane Občinskega sveta seznanil, da bo prihodnja seja Občinskega sveta 
Mestne občine Novo mesto predvidoma 19. aprila 2018.  
 
Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem svetnicam in svetnikom ter vsem prisotnim zahvalil za 
sodelovanje.  
 
Župan je sejo zaključil ob 18.57 uri.  
 
 
Seja je tonsko posneta. 
 
 
Zapisala:         
Maja Gorenc,                                                                                 Mag. Gregor Macedoni, 
višja svetovalka                                                                                           župan 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Priloga: 

- Pisne pripombe in predlogi k Odloku o javnih površinah Mestne občine Novo mesto v prvi 
obravnavi člana občinskega sveta, Alojza Kobeta, z dne 22. 3. 2018.  



Predlog Odloka o javnih površinah Mestne občine Novo mesto 
 
 
Predlog Odloka je nekonsistenten, zato je potreben sistematični pristop pri pripravi odloka po 
posameznih delih (poglavja so med sabo pomešana in so v nekaterih delih nasprotujoča). 
Obrazložitev je splošna in zavajajoča. Predvsem obrazložitev, zakaj se odlok sprejema ter 
finančne posledice sprejema odloka nima nobenih konkretnih osnov. Po obrazložitvah sodeč 
gre ali za namerno zavajanje občinskega sveta ali pa nepoznavanje javnih služb ter 
delovanja in financiranja Komunale Novo mesto v odnosu do občine. 
 
Zato je pred odločitvijo o tem, ali se bo služba izvajala po obstoječem načinu ali na način, kot 
je predvideno v predlogu odloka, potrebna priprava  poslovnega načrta, ki bo ob vnaprej 
določenem standardu izvajanja dejavnosti podrobno prikazal tudi vse stroške izvajanja. Le 
na podlagi tega se bomo svetniki lahko odločali ali je sprejem takšnega odloka racionalen. 
 
Ker ne gre za monopolno dejavnost bi se po mojem mnenju namreč moralo za celotno 
dejavnost izvajalca iskati na trgu, le tako bi tudi imeli na trgu preverjene in  fiksne cene 
izvajanja ob določenem standardu. Komunala ob obstoječi organizacijski strukturi (velik in 
drag administrativni aparat) ob enakih pogojih za izvajanje, nikoli ne more biti konkurenčna 
ponudbam na trgu. Zato je navajanje racionalizacije kot razloga za združitev služb 
zavajajoče. 
 
Na podlagi navedenega menim, da je odlok neprimeren za nadaljnjo obravnavo in se 
umakne iz obravnave. 
 
 
Konkretna vprašanja in dileme v zvezi z obrazložitvijo, na katera pripravljavec gradiva 
na seji Odbora za okolje in prostor in Odbora za komunalo in promet  ni podal obraz-
ložitev: 
 

1. Ali gre pri urejanju javnih površin za monopolno dejavnost? Sedaj se je namreč leta in 
leta ponudnik dobival na trgu? 

2. Kako bo možno racionalizirati stroške izvajanja obeh gospodarskih javnih služb ? Za-
radi organizacijske strukture Komunala Novo mesto (velik in drag administrativni apa-
rat) Komunala ob enakih pogojih nikoli ne more biti konkurenčna ponudbam na trgu, 
zato je nesmiselno in zavajajoče navajanje racionalizacije kot razloga za združitev 
služb. 

3. Navedba v obrazložitvi: Skladno s 26. členom Zakona o gospodarskih javnih službah 
ustanovitelj javnega podjetja odloča o cenah oziroma tarifah za uporabo javnih do-
brin. V tem primeru se javna dobrina uporablja brezplačno, za vzdrževanje pa bo ob-
čina plačala tako ali drugače toliko, kot bo Komunala rabila. 

4. Standard in s tem urejenost je odvisen od zagotovljenih sredstev in ne od poenotenja 
5. Določbe o katastru so v obrazložitvi v nasprotju z določili odloka. 
6. Kateri so drugi viri za financiranje javne službe? 
7. Finančne posledice: Pripravljavec gradiva je zapisal: »Doslej je bilo za opravljanje 

obeh gospodarskih javnih služb povprečno porabljeno cca. 620.000 EUR/leto. Z 
združitvijo obeh gospodarskih javnih služb predvidevamo zmanjšanje stroškov na 
cca. 490.000 EUR/leto.« 

 ZA tako trditev je osnova lahko le v izdelanem poslovnem načrtu, ki bo ob vnaprej 
določenem standardu izvajanja dejavnosti podrobno prikazal tudi vse stroške izvaja-
nja.  

 
Pripombe na predlog odloka: 



 
3. odstavek 1. člena 
Kaj pomeni navedba »varstvo javnih površin«? 
 
2. odstavek 3. člena 
Kako je lahko »Predmet javne službe je tudi vzdrževanje in čiščenje drugih nepremičnin v 
lasti občine razen gozdov, športnih igrišč in cest« 
 
7. člen 
Podvajanje pojmov 
 
8. člen 
Ni priloge 
 
9. člen 

1. odstavek 
Nelogični roki, verjetno bi bil pravi rok september 
 
2. odstavek 
Podvajanje pojmov 
 
3. odstavek 
Praviloma se črta, ker se mora zadeva nedvoumno določiti s proračunom 

 
10. člen  
Neusklajene določbe o vodenju katastra. 
 
11. člen 
Nekatere določbe ne sodijo v odlok. V obrazložitvi je govora o racionalizaciji, ker bo to 
izvajala komunala. Zakaj torej podizvajalci, če se je tudi pri pogodbah o javnih površinah 
»izkazalo«, da je Komunala najugodnejša? 
 
12. člen 
Zgolj opravljen ogled nima nobenih pravnih podlag za ukrepanje v primeru kršitev. 
 
13. člen 
Katere so nevarnosti ? Določiti natančno. 
 
 
14. člen 
 
Manjka določba o prevozu tovora in o tem, kdaj je prevoz sploh dovoljen in kdo ga dovoli. 
 
Pomešana vsebina  členov 14-21. 
 
21. člen 
Podvajanje pojmov. 
 
22. člen 
 
V vsakem primeru vse plača občina oz. davkoplačevalci, zato je določba nesmiselna. Penale 
bo občina tako zaračunavala sama sebi.  
 
25. člen 
 



Manjka beseda »medobčinski« 
 
Lep pozdrav 
 
Alojz Kobe 
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